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Op 3 april is het Hulpmiddelencentrum (HMC) failliet verklaard door de rechtbank. HMC heeft na een 
gele kaart op 25 maart 2020 ook een rode kaart ontvangen van de gemeente.

Naar aanleiding van het faillissement en eerdere problemen heeft SBU de volgende vragen:

1. Was het college bekend met de financiële situatie van HMC 25 maart jl. ten tijde van de rode 
kaart? Zo nee, waarom is de gemeente niet geïnformeerd? 

2. Wat zijn de financiële gevolgen voor de gemeente door het faillissement van HMC? 

De gemeente geeft Meyra en Medipoint een groen stoplichtje. Echter op zorgkaart NL krijgen beide 
een matig tot slecht cijfer, Meyra een 4.7 en Medipoint een 6.2 

3. Hebben Medipoint en Meyra een gezonde bedrijfsvoering en heeft de gemeente dit 
voldoende in zicht? Hoe ziet de gemeente hierop toe?

4. Stadsbelang vindt de cijfers die beide organisaties krijgen zorgelijk. Is de wethouder het met 
SBU eens dat het groene lichtje en de landelijke cijfers niet overeenkomen? Kan de 
wethouder garanderen dat de kwaliteit van beide andere aanbieders goed is ondanks de 
recensies die klanten geven op zorgkaart Nederland?


